



Rasbo i Samverkan årsstämma 2025-03-20

Rasbo församlingshem.

Stämman inleddes med att ordförande Birgitta Elfving hälsade alla hjärtligt välkomna.


§ 1	 Till ordförande för stämman valdes Erik Wahlström vice ordförande i utbildningsnämnden 	
Uppsala kommun och till sekreterare valdes Gunilla Zetterling.


Därefter lämnades ordet över till Gåvsta skolas rektor Malin Bohlin.

Malin berättade att skolan har 485 elever med 50 - 55 personal. Gåvsta skola är en F 9 skola och 
för närvarande är det 20 klasser.

Gåvsta skola Gåvan skall nu renoveras efter branden för några år sedan. Under tiden är det ett 
fortsatt pussel med att flytta mellan olika lokaler.


Cecicila Carlqvist landsbygdsstrateg i Uppsala kommun berättade om Medborgarbudget för 
landsbygder. Medborgarbudget är ett sätt att öka den lokala demokratin genom att du som invå-
nare ges möjlighet att bidra till utveckling i er bygd.

Hon berättade också om de av Uppsala kommun utsedda stadsdels- och bygderåden. Rasbo i 
Samverkan är ett sådant råd. Rådens roll är att fungera som samtalspartner till kommunen i frågor 
om lokal utveckling. Kommunens roll blir att betrakta råden som en tillgång och dialogpart i den 
lokala utvecklingen.


Innan stämmoförhandlingarna återtogs berättade Erik Wahlström om hur processen varit med 
Skolfastigheter  innan slutligt besked togs att återuppbyggnad med Gåvan kunde bli till.


§ 2	 Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Britt Sofi Karlsson och Mikael Rubertsson.


§ 3	 Stämman godkände att kallelse till stämman skett genom annons i Ristaren, 	 	 	
facebooksgrupper och hemsidan rasbo.org.


§ 4	 Verksamhetsberättelse, resultaträkning och balansräkning föredrogs.


§ 5	 Revisorernas berättelse föredrogs.


§ 6	 Resultaträkning och balansräkning godkändes.


§ 7	 Stämman gav ansvarsfrihet för styrelsen.


§ 8	 Stämman beslöt att årets förlust 79 205:- kr skall täckas av tidigare års överskott.


§ 9	 Inget arvode till styrelsen.


§ 10	 Till styrelseledamöter valdes: Britt Sofi Karlsson, Camilla Westerlund, Birgitta Olsson, 	 	
Mikael Rubertsson, Henrik Karlsson, Anna Törnsten, Maria Aylward, Carl-Fredrik 	 	
Arvidsson, Susanne Markopolou, Sivert Nordstrand, Rut Boström och Jenny Lindgren.

	 Ledamöter från Stavby och Tuna skall kompletteras. Önskemålet är att alla områden är 		
representerade med ledamöter, speciellt nu när Rasbo i Samverkan också är bygderåd.


§ 11	 Till ersättare valdes Majken Franksson Lindgren, Ronny Jansson och Gunilla Zetterling.

	 Vid kommande konstituering utses funktionärer såsom ordförande, sekreterare och 	 	
firmatecknare.


§ 12	 Till revisorer valdes Maj-Lis Lundblad, Helena Blomsten och till revisorsersättare Victor 	 	
Karlsson.




§ 13	 Till valberedning valdes Inga-Lill Molinder, Kristina Ahlström, Mia Viklund.


§ 14	 Fastställde medlemsavgiften till 100:- kr per person och förening.


§ 15	 Inga övriga ärenden anmäldes.

§ 16	 Utmärkelsen ”Årets Ristare” tilldelades Christer Pettersson, Rune Pettersson och Mats 	 	
Pettersson för det fantastiska arbete som gjorts för att förvandla den igenväxta Tomtasjön 	 till 
att bli ”Våtmark Tomtasjö”. En unik artrik fågelsjö på ett område av 40 hektar.  	 	 Ungefär 
10 000 arbetstimmar har resulterat i ett rekreationsområde både vinter som 	 	 sommar. 
Markägarna välkomnar alla att ta en runda runt sjön som blir till en promenad på 	 ungefär 5 
kilometer. 


§ 16	 Då inga fler frågor förelåg avslutades mötet och avgående ordförande avtackades med 		
blommor och lokalt bakat matbröd.
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